
      

KRAJEVNA SKUPNOST  OLMO – PRISOJE
Oljčna pot 4, 6000 Koper
_____________________________________________________________________________________________________

Datum: 21.11.2023

ZAPISNIK

8. REDNE SEJO SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI OLMO – PRISOJE, ki je bila
v torek 07.11.2023 ob 18:00 na sedežu KS Olmo - Prisoje

UGOTOVITEV PRISOTNOSTI:

Predsednik sveta Angel Šav je ugotovil:

- Da je od  10 članov in članic sveta KS Olmo-Prisoje prisotnih 9 članov in svet je
sklepčen.

- Prisotni člani sveta so: Sani Kamenčič, Angel Šav,  Vladislav Jović,  Klemen Maučec,
Naser Krasniqi, Đorđo Ćulibrk, Mirko Tadić, Slobodan Popović in  Lara Drčič

- Opravičeno odsotni: Astrid del Ben

Predsednik sveta krajevne skupnosti  je uvodoma pozdravil vse prisotne ter predlagal
vsebino dnevnega reda kot sledi:

1. Potrditev zapisnika 7. redne seje z dne 2.10.2023

2. Analiza predstavitve režima parkiranja, ki je bil predstavljen krajanom

3. Imenovanje predstavnika v organizacijski odbor ZZB Koper

4. Potrditev proračuna za leto 2024

5. Pobude in pripombe krajanov

6. Razno



Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb, zato so člani in članice sveta z dvigom rok
soglasno potrdili predlagani dnevni red. 

Sklep št. 1-8  /23 je sprejet.
  

Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje so sklepčni in potrjujejo predlagani dnevni
red.  

Izid glasovanja:
ZA: 9/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN: 0/9

Točka 1. Potrditev zapisnika 7. redne seje z dne 2.10.2023

Predsednik na hitro predstavi vsebino 7. redne seje svata KS.  Na podano vsebino ni

pripomb, zato da na glasovanje potrditev predlaganega zapisnika.

Sklep št. 2-7/23 je sprejet.

Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrjujejo zapisnik 7.  redne seje z dne
2.10.2023.   

Izid glasovanja:
ZA: 9/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN: 0/9

Točka 2. Analiza predstavitve režima parkiranja, ki je bil predstavljen krajanom

Predsednik pove, da so bile predstavitve za krajane dne 10., 11., in 12.10.2023 dobro

obiskane. Da krajani želijo, da se zadeve s parkiranjem uredijo, ampak se ne strinjajo s

predlaganim predlogom MOK.  Člani in članice so obravnavali vse zapisane pripombe,

mnenja in predloge krajanov in pripravili naslednje predloge:

 da se uvedejo dovolilnice, ki bi veljale dve leti v vrednosti 15,18€, tako kot v mestnem jedru 
Koper

 da se neredi več con vsaka ulica svojo cono, ne pa kot je bil predlog MOK ena cona,

 da se uredi dovolilnico za obiskovalce ožjih družinskih članov, ki skrbijo za svojce,

 da je za obiskovalce prve dve uri brezplačno, vsaka naslednja ura se plača 0,50€/h, 

 da se za obiskovalce – daljše časovno obdobje (večdnevni obiski sorodnikov) uredi posebne 
dovolilnice, pripravijo 3 dnevni ali tedenski abonmaji,

 da se postavijo zapornice, ki bi omogočale parkiranje samo za stanovalcem,

 da se poveča število parkirnih mest v Prisojah (garažna hiša), 



 da se uredi parkirišče Cesta na Markovec na sosednji KS Semedela, ki naj bi služil obema KS, 
(naslednja faza, ko se uredi parkirni režim v KS Semedela)

 da se uredi parkirišče na Oljčni poti, prostor pred bivšo restavracijo »EDEN«

 da se uredi parkirišče v Ulica Istrskega odreda (makadam, nov dom za ostarele, vhod HIRIA),

 da se uredi makadam parkirišče med podjetjem HIDRIA in trgovino HOFER, vzdolž Ulice 
Istrskega odreda,

 da se na Dolinski cesti uredita parkirišči, za katere je ugotovljeno, da jih uporablja OBALNI 
DOM UPOKOJENCEV in GERONTOLOŠKI CENTER KOPER, in uredijo parkirišča za invalide, ki 
jih je preveč.

Sklep št. 3-8/2023
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje soglasno potrdijo, da se povzetek predlogov pošlje
pristojnemu uradu MOK skupaj z zapisnikom sestankov predstavitve parkirnega režima.
Oba dokumenta se izobesi na oglasno tablo pred prostori KS, objavi na spletni strani in
pošlje po meilu, krajanom, kateri so pustili svoj elektronski naslov.

Izid glasovanja:
ZA: 9/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN: 0/9

Točka 3. Imenovanje predstavnika v organizacijski odbor ZZB Koper

Predsednik pove, da smo prejeli prošnjo za imenovanje predstavnika v organizacijski

odbor ZZB Koper, ki bo sodeloval na sestankih vezanih na postavitev obeležja generalu

Levičniku.

Po razpravi je bil sprejet sklep:

Sklep št. 4-8/2023
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje soglasno potrdijo predsednika g. Angel Šav
za predstavnika v odboru ZBK Koper za postavitev obeležja generalu Levičniku.

Izid glasovanja:
ZA: 9/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN: 0/9

Točka 4. Potrditev proračuna za leto 2024

Članom  in  članicam  sveta  je  bil  predstavljen  planirani  finančni  načrt  za  leto  2024.

Znotraj tega plana so možne manjše prerazporeditve glede na dinamiko poslovanja med

letom.

Po razpravi je bil sprejet sklep:

Sklep št. 5-8/23 je sprejet.
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrjujejo finančni načrt za leto 2024.
Izid glasovanja:
ZA: 9/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN: 0/9



Točka 5. Pobude in predlogi krajanov

1.Krajani Semedela prosijo za izdajo naročilnice za nabavo materiala za ureditev dela nevarne

ceste. Dela bodo izvedli sami. 

Po razpravi je bil sprejet sklep:

Sklep št. 6-8/23 je sprejet.
Člani  in  članice  sveta  KS Olmo  –  Prisoje  potrdijo  izdajo  naročilnice  za  nabavo
materiala.

Izid glasovanja:
ZA: 9/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN: 0/9

2.Krajan iz Stare Šalara prosi za izdajo naročilnice za material za ureditev dela ceste. Dela bo

izvedel sam. 

Po razpravi je bil sprejet sklep:

Sklep št. 7-8/23 je sprejet.
Člani  in  članice  sveta  KS Olmo  –  Prisoje  potrdijo  izdajo  naročilnice  za  nabavo
materiala.

Izid glasovanja:
ZA: 9/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN: 0/9

3.Od Društva upokojencev Olmo - Prisoje smo prejeli prošnjo za finančno pomoč pri postavitvi

telekomunikacijskega  priključka  za  internet  v  pisarno,  kjer  deluje  društvo.  Ker  je  konec

poslovnega leta in nimamo planiranih sredstev, jim letos ne moremo ugoditi. Lahko pa jim damo

geslo za wi-fi, saj so prostori opremljeni z wi-fi. 

Po razpravi je bil sprejet sklep:

Sklep št. 8-8/23 je sprejet.
Člani  in  članice  sveta  KS  Olmo  –  Prisoje  se  strinjajo,  da  zaradi  zaključka
poslovnega leta, letos prošnji ne moremo ugoditi. Članom društva se da geslo za
brezžični internet, saj so prostori opremljeni z wi-fi.

ZA: 9/9 PROTI: 0/9 VZDRŽAN: 0/9

Točka 6. Razno

1.Predsednik pove, da bo v decembru še zadnja seja svata.

2.Predsednik pove članom, da je vzpostavljen nov sistem zaklepanja v prostorih KS.



3.Klemen M.  predlaga,  da se pomladi organizira čistilno akcijo,  da se  očisti  območje

Stare Šalare.

Seja je bila zaključena ob 19.20 

Zapisala:                                                                                     Predsednik sveta KS Olmo - Prisoje

Mateja Koren Medved                                                                   Angel Šav, l.r.
Tajništvo KS


